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Ser dere fikk hele potten til hordaland vedrørende fiberutbygging i 2016 

legger ved en prioriteringsliste dere har laget i 2014 denne er vel aktuell enda. 

 

hører fra dere! 
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